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Närvarande 

 

Ordförande   Anders Carlsson (RTP)  

Justerare  Elisabeth Aguado (IFS)  

 

Ledamöter         Anita Runesved (FHLIS) 

 Carina Björklund (RSMH) 

      Jan Delvert (RTP) 

Frånvarande                         Svante Norbäck (Hjärnkraft) 

     

    

Tjänstemän                         Jan Rönnberg, avdelningschef 

  Hans Vesterberg    

lokalintendent  

   

   

Sekreterare                        Anne Menes 
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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna till 

årets första sammanträde.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes, med tillägg under punkt 6, uppföljning 

av aktiviteter och tidplan.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2016-11-24 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan R redogör för förvaltningens pågående arbete med att 

sammanställa den övergripande verksamhetsberättelsen. Varje enhet 

gör en egen verksamhetsberättelse vars resultat sedan läggs i 

förvaltningens övergripande dokument. Ärendet kommer att 

behandlas med facken på förvaltningsgrupp och kommer därefter att 

skickas till FH-rådets ledamöter.  

 

På stadsdelsnämndens sammanträde den 2 februari är det närmare 

40 ärenden som behandlas, bland annat redovisning av verksamhet 

med personligt ombud för 2016 samt ansökan om statsbidrag för 

2017, överenskommelse gällande tillsyn av tobaks-och 

folkkölsförsäljnings samt handläggning av serveringstillstånd för 

Norrmalm, Kungsholmen och Östermalm. Förslaget är att detta 

framöver kommer att administreras från Östermalm. Enheternas 

verksamhetsplaner för 2017 samt kvalitetsgarantier kommer också 

att anmälas vid sammanträdet.  

 

§ 6 Övriga frågor 

Besök av Hans Vesterberg, lokalintendent på förvaltningen sedan 

juni 2016. Hans berättar om sitt uppdrag som även berör 

klimatfrågor och tillgänglighetsfrågor. Förvaltningen bedriver 

verksamheter i ytor om ungefär 65 000 kvm. Receptionen på 

Karlavägen 104 är en offentlig lokal som ska vara 

tillgänglighetsanpassad. Övriga kontorslokaler är oftast anpassade 

utifrån om det finns personal som har funktionsnedsättning. Från 

övriga verksamheter kan synpunkter också inkomma som har 

uppmärksammat brister i lokalerna. Hans berättar att han 

tillsammans med sin kollega arbetar både med befintliga lokaler, 

som exempelvis förskolor samt är involverad i planeringsprocesser 
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av nya lokaler där lokalintendenterna bevakar stadsdelens intressen 

och att det byggs lokaler till verksamheter som förvaltningen anser 

behövs, t.ex. LSS-boenden som det råder stor brist på i staden. 

Lokalintendenterna träffar stadsbyggnadskontoret och 

exploateringskontoret i dessa frågor. När det gäller lokalfrågor är 

flera parter involverade enligt Hans, bland annat har stadshuset en 

påtryckarroll gentemot exploateringskontoret när det gäller 

markanvisningar. 

Förvaltningen äger inga lokaler utan hyr via privata fastighetsägare, 

fastighetskontoret samt stadens egna bolag SISAB och MICASA.  

Hans berättar vidare att Östermalms sdf fått markanvisning på två 

vård- och omsorgsboenden varav det första planeras till 2026. I 

nämndens verksamhetsplan för 2017 finns det en aktivitet som 

avser att FH-rådets roll ska stärkas när det gäller att komma in tidigt 

i planprocessen för att kunna påverka. Hans kommer att se över 

förvaltningens rutiner för att säkerställa detta. Vidare vill FH-rådet 

framföra att det är problematiskt när det gäller funktionsnedsattas 

möjligheter till anpassade lägenheter och att uppfattningen är att det 

råder brist på sådana lägenheter i staden.  

 

Uppföljning av aktiviter i verksamhetsplanen samt tidplan för dessa 

tas med till nästa möte. Bevakningslistan och aktivitetslistan ska 

framledes vara stående punkter på dagordningen.  

 

Rådet beslutar om att göra en rundvandring för att titta på 

tillgängligheten i förvaltningens lokaler på Karlavägen 104, 

torsdagen den 27 april kl. 13.30. En enkel checklista ska tas fram 

inför detta. Hans Vesterberg ansvarar. 

 

Rådet beslutar om att göra en tillgänglighetsvandring i Norra 

Djurgårdsstaden den 11 maj kl. 13.00.  

 

§ 7 Nästa möte och avslutning  

Nästa möte är 16 februari. Önskemål att Britt Mattsson, avd.chef för 

parkmiljöavdelningen bjuds in. 

 

Bilaga 

Bevakningslista  
 

 

 

 


